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   PROTOKÓŁ NR 45/22 
POSIEDZENIA KOMISJI REWIZYJNEJ RADY POWIATU W GRYFINIE 

- zdalny tryb obradowania -  
z dnia 28 lutego 2022 r. 

 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 12:00 i trwało do 12:40 w zdalnym trybie obradowania.  
W posiedzeniu udział wzięło 4 członków komisji (lista obecności - zał. nr 1) Skarbnik 
Powiatu Jolanta Staruk, Sekretarz Powiatu Andrzej Krzemiński, Naczelnik Wydziału 
Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-Bień, Naczelnik Wydziału 
Zarządzania Kryzysowego Waldemar Derkacz, Zastępca Naczelnika Wydziału Gospodarki 
Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego Anna Nikitińska. Posiedzenie otworzył, 
stwierdził kworum i poprowadził Przewodniczący komisji Jarosław Przygoda. Głównym 
tematem posiedzenia była analiza i opiniowanie projektów uchwał na XXXV sesję Rady 
Powiatu w Gryfinie. 
 
Ad. 2  
Porządek obrad 45 posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Gryfinie został 
przedstawiony i stanowi zał. nr 2. 
 
Ad. 3  
Protokół nr 44/22 posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 25 stycznia 2022 r. został przyjęty 
jednogłośnie. 
 
Ad.4 Analiza i opiniowanie projektów uchwał na XXXV sesję Rady Powiatu  

w Gryfinie. 
 

I. Informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego oraz sprawozdanie  
z działalności Komendy Powiatowej Policji za 2021 r. (druk nr 1/XXXV); 
- informacja przedstawiona przez Komendanta Powiatowego Policji w Gryfinie na 
sesji; 
 

II. Sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej  
w Gryfinie za 2021 r. (druk nr 2/XXXV); 
- informacja przedstawiona przez Komendanta Powiatowego Państwowej Straży 
Pożarnej w Gryfinie na sesji; 
 

III. Sprawozdanie za 2021 rok z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli  
na poszczególnych stopniach awansu zawodowego zatrudnionych w placówkach 
oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Gryfiński (druk  
nr 3/XXXV);  

 
Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyła Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Turystyki – Elżbieta Lorenowicz-Bień 
 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki – Elżbieta Lorenowicz-Bień 
powiedziała, że do sprawozdania została dołączona informacja uzupełniająca – tj. część 
opisowa, która szczegółowo przedstawia zagadnienie, analizę wynagrodzeń nauczycieli  
na poszczególnych stopniach awansu zawodowego zatrudnionych w placówkach 
oświatowych za poprzedni rok. Wszystkie grupy zawodowe osiągnęły wymagane średnie 
wynagrodzenie. W przypadku Powiatu w 2021 r. suma środków na wynagrodzenia 
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nauczycieli była wyższa od minimum określonego w ustawie Karta Nauczyciela o kwotę 
2 771 809, 24 zł. 
 

W tym momencie posiedzenie opuściła Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  
i Turystyki – Elżbieta Lorenowicz-Bień 

 
IV. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie uchwalenia „Programu 

zapobiegania przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli i porządku 
publicznego Powiatu Gryfińskiego na lata 2022-2025” (druk nr 4/XXXV); 

 
Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyła Naczelnik Wydziału Zarządzania 

Kryzysowego – Waldemar Derkacz 
 
Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego Waldemar Derkacz powiedział,  
że „Programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli  
i porządku publicznego Powiatu Gryfińskiego na lata 2022 – 2025” realizowany będzie przez 
służby, inspekcje i straże oraz inne jednostki organizacyjne powiatu. Został on poddany 
konsultacjom przez przedstawicieli Policji i innych powiatowych służb, inspekcji i straży, jak 
również przez członków Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. Na posiedzeniu Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Gryfińskiego, które odbyło się w dniu 7 grudnia 2021 r. 
pozytywnie zaopiniowano projekt Programu. Zgodnie z art. 12 pkt 9b ustawy o samorządzie 
powiatowym, uchwalanie Programu należy do wyłącznej właściwości Rady Powiatu. 
Program uwzględnia wszelkie aspekty zapobiegania przestępczości oraz ochrony 
bezpieczeństwa obywateli i porządku publicznego z uwzględnieniem zagrożeń występujących 
w powiecie gryfińskim. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 
(4 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się) 

 
W tym momencie posiedzenie opuścił Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego – 

Waldemar Derkacz 
 

V. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody na 
nabycie na rzecz Powiatu Gryfińskiego, w drodze darowizny, nieruchomości 
zabudowanej, położonej w obrębie ewidencyjnym Pniewo, gmina Gryfino (druk 
nr 5/XXXV);  

 
Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyła Zastępca Naczelnika Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego Anna Nikitińska 
 

Zastępca Naczelnika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru 
Właścicielskiego Anna Nikitińska powiedziała, że nieruchomość położona jest w obrębie 
ewidencyjnym Pniewo, gmina Gryfino i zabudowana jest pawilonem. W pawilonie mieszczą 
się cztery sale administracyjne, sala rewitalizacyjna oraz 9 sal edukacyjnych. Przedmiotowa 
nieruchomość użytkowana jest aktualnie przez Zespół Szkół Specjalnych w Nowym 
Czarnowie, na podstawie umowy użyczenia zawartej pomiędzy Gminą Gryfino, a Powiatem 
Gryfińskim. W 2012 r. Powiat Gryfiński dokonał remontu tego obiektu za kwotę 877 tys. zł.  
i Powiat wystąpił do Gminy o przekazanie tej nieruchomości w drodze darowizny. Rada 
Miejska w Gryfinie podjęła uchwałę w tej sprawie. Zgodnie z przepisami, nabycie 
nieruchomości do powiatowego zasobu nieruchomości następuję za zgodą Rady Powiatu. 
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Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 
(4 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się) 

 
VI. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody  

na przekazanie na mienie Województwa Zachodniopomorskiego w drodze 
darowizny nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Gryfińskiego (druk nr 
6/XXXV);  

 
Zastępca Naczelnika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru 
Właścicielskiego Anna Nikitińska powiedziała, że podstawowym aktem regulującym 
kwestię związane z drogami jest ustawa o drogach. W przypadku skrzyżowań dróg różnych 
kategorii ustawa wychodzi naprzeciw zarządców dróg niższej kategorii. W tej konkretnej 
sytuacji łączy się droga wojewódzka z drogą powiatową na skrzyżowaniu w m. Żelisławiec. 
W celu uregulowania stanu prawnego ww. nieruchomości Zachodniopomorski Zarząd Dróg 
Wojewódzkich w Koszalinie wystąpił z prośbą o wyrażenie zgody na dokonanie jej 
darowizny na rzecz Województwa Zachodniopomorskiego.  
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 
(4 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się) 

 
VII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody  

na przekazanie na mienie Województwa Zachodniopomorskiego w drodze 
darowizny nieruchomości stanowiących własność Powiatu Gryfińskiego (druk  
nr 7/XXXV);  

 
Zastępca Naczelnika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru 
Właścicielskiego Anna Nikitińska powiedziała, że sytuacja jest analogiczna do 
wcześniejszego projektu uchwały z tym, że drogi przecinają się na dwóch skrzyżowaniach  
w obrębie 3 miasta Moryń. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 
(4 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się) 

 
VIII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy najmu, której przedmiotem jest część tej samej 
nieruchomości (druk nr 8/XXXV);  
 

Zastępca Naczelnika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru 
Właścicielskiego Anna Nikitińska powiedziała, że firma PACTUM Zarządzanie  
i Nieruchomości Sp. z.o.o. na podstawie umowy najmu użytkuje 4 pomieszczenia biurowe 
mieszczące się na II piętrze budynku przy ul. Dworcowej 1 położonej w obrębie 3, miasta 
Chojna, będącej własnością Powiatu Gryfińskiego. Z uwagi na kończący się czas 
obowiązywania umowy najemca wystąpił z wnioskiem o wyrażenie zgody na zawarcie 
kolejnej umowy przedmiotowego pomieszczenia na czas nieoznaczony. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 
(4 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się) 
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IX. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody  
na zawarcie kolejnej umowy najmu, której przedmiotem jest część tej samej 
nieruchomości (druk nr 9/XXXV);  

 
Zastępca Naczelnika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru 
Właścicielskiego Anna Nikitińska powiedziała, że sytuacja jest analogiczna do 
wcześniejszego projektu uchwały, jest tylko inny najemca. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 
(4 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się) 

 
W tym momencie posiedzenie opuściła Zastępca Naczelnika Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego Anna Nikitińska 
 

X. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany budżetu powiatu  
na 2022 rok (druk nr 10/XXXV);  
 

Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk powiedziała, że przedmiotowy projekt uchwały odnosi 
się do trzech zmian. Dwie pierwsze zmiany dotyczą dostosowania do klasyfikacji budżetowej 
planu finansowego Zespołu Szkół Specjalnych w Nowym Czarnowie i Wydziału Organizacji 
i Informacji Starostwa Powiatowego. Od 1 stycznia 2022 r. jest nowa klasyfikacja budżetowa. 
Trzecia zmiana wprowadzana jest na wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Ponadpodstawowych 
w Gryfinie w sprawie zwiększenia planu dochodów i wydatków jednostki w związku  
z otrzymaną darowizną pieniężną z Nadleśnictwa Gryfino. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 
(4 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się) 

 
XI. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 2022-2039 (druk  
nr 11/XXXV);  
 

Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczył Radny Bartosz Biegus 
 
Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk powiedziała, że w przedmiotowym projekcie uchwały 
zostały odzwierciedlone wszystkie zmiany, w tym te dokonywane uchwałą Zarządu. Głównie 
zmiana dot. załącznika nr 2 projektu uchwały w zakresie przedsięwzięć. Zgodnie  
z uzasadnieniem, zmiany dot. Domu Pomocy Społecznej w Dębcach, Moryniu oraz 
Trzcińsku-Zdrój. Jest to związane z tym czy Wojewoda zmniejsza lub zwiększa dotację, która 
uzależniona jest od liczby mieszkańców. Zmiany są dopasowane do nowego planu. Kolejna 
zmiana związana jest z niewydatkowaną w 2021 r. dotacją otrzymaną od Wojewody 
Zachodniopomorskiego z przeznaczeniem na wyposażenie Szpitala w nowo wybudowanym 
budynku. W związku z tym, że realizacja tego zadania przeszła na rok 2022, to jest również 
konieczność zabezpieczenia tych środków w 2022 r.  
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 
(4 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się) 
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Ad.5 Sprawy różne, informacje i wolne wnioski. 
 
Wnioski Komisji Rewizyjnej do Zarządu Powiatu w Gryfinie: 
- o udzielenie na najbliższej sesji informacji o stanie przygotowania instytucji powiatowych  
i miejsc publicznych w przypadku wystąpienia sytuacji kryzysowych (np. w przypadku braku 
dostawy prądu). Jak na ewentualne sytuacje kryzysowe są przygotowane stacje benzynowe, 
sklepy spożywcze (dużo powierzchniowe), apteki, przychodnie, nocna opieka lekarska  
w Szpitalu znajdujących się na terenie powiatu? 
- o udzielenie na najbliższej sesji informacji w zakresie zabezpieczenia nocnej opieki 
zdrowotnej na południu Powiatu Gryfińskiego tj. w m. Chojna; 
- o udzielaniu od kolejnej sesji informacji o stopniu przygotowania instytucji powiatowych 
(np. w zakresie edukacji, opieki zdrowotnej) w zawiązku z przyjmowaniem uchodźców  
z Ukrainy oraz o stopniu współpracy Powiatu z Gminami z terenu Powiatu, Marszałkiem  
i Wojewodą Zachodniopomorskim w tym zakresie (wnioski, znak pisma: 
BRZ.0012.3.45.2022, wraz z odpowiedziami – zał. nr 3). 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie wyżej wymienione wnioski. 
(4 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się) 

 
Sekretarz Powiatu Andrzej Krzemiński odnosząc się do sytuacji na Ukrainie powiedział, 
że w m. Brwice w Gminie Chojna ma zostać przygotowanych 50 miejsc oraz w Krajniku 
Górnym. W tym miejscowościach mają być osoby pochodzące z zaprzyjaźnionych terenów  
z Gminą Chojna. Cały czas zbierane są informacje na temat możliwości rozlokowania 
uchodźców. Powiat Gryfiński ma w zasobach dwa internaty, pojawiały się również 
propozycje lokalizacyjne dot. dawnego budynku Zespołu Szkół Specjalnych przy  
ul. Łużyckiej w Gryfinie, aczkolwiek budynek jest w złym stanie technicznym, ażeby 
lokować w nim uchodźców. Odnosząc się do wniosku Radnego Tomasza Mirakowskiego dot. 
stanu kryzysowego związanego z wichurami. Dodał, że mają agregat prądotwórczy, który jest 
w stanie zabezpieczyć podstawowe potrzeby budynku Starostwa przy ul. Sprzymierzonych 4. 
Agregat jest przechowywany w budynku Straży Pożarnej i w razie potrzeby jest dostarczany. 
Oprócz tego zabezpieczony w agregat prądotwórczy jest Szpital Gryfiński, który włącza się 
automatycznie w momencie, kiedy jest brak prądu w świeci. Nie ma informacji na temat sieci 
aptek, stacji paliw oraz sklepów spożywczych, aczkolwiek najczęściej są to prywatne 
przedsiębiorstwa, które same przystosowują swoje budynki do takich sytuacji. 
 
Radny Tomasz Mirakowski powiedział, że w sprawozdaniu z prac Zarządu Powiatu jest 
zapis, że zakupuje się wyposażenie dla oddziału ginekologicznego, którego nie ma.  
Czy to oznacza, że oddział powstanie? 
 
Sekretarz Powiatu Andrzej Krzemiński odpowiedział, że wyposażenie jest wyposażeniem 
do oddziału wewnętrznego. W pierwotnej wersji miało być to z przeznaczeniem dla oddziału 
ginekologicznego. Poszczególne elementy wyposażenia zostały tak zmienione, aby mogły 
funkcjonować w oddziale wewnętrznym. Może tytuł tego wyposażenia nie został zmieniony.   
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Na tym zakończono 45 posiedzenie komisji o godz. 12:40. 
 
 
 
Protokół sporządziła: 
 
Magdalena Romankiewicz  
 

 

  

 Przewodniczący Komisji 

 

 Jarosław Przygoda 


